

التاريخ: - 27 يونيو 2022

الى: - المساهمين الكرام

الموضوع / دعوة المساهمين الراغبين بالتعهد بتغطية الأسهم الغير مكتتب بها.

- قرر مجلس إدارة شركة محاجر الخليج في اجتماعه اليوم بتاريخ 26 يونيو 2022 الإفصاح للمساهمين الكرام عن رغبته برفع راس مال الشركة بقيمة 500 ألف ريال عماني لرفد الشركة براس مال عامل يسهم في معالجة الوضع المالي وذلك التزاما بالمادة رقم 147 من قانون الشركات التجارية رقم 2019/18 وذلك من خلال ممارسة حق الأفضلية مع إعطاء أي من المساهمين الكرام الحق بتقديم رغبتهم بالتعهد بتغطية الأسهم الغير مكتتب بها وذلك من خلال ارسال رسالة رسمية لإدارة الشركة خلال 21 يوم من تاريخ هذا الإفصاح. على ان يكون اخر يوم عمل بتاريخ 17 يوليو 2022 في تمام الساعة الرابعة مساء اخر موعد لاستلام رسائل رغبة المتعهدين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Date: - 27 June 2022

To: - Gulf Stone Shareholders.

**Subject: Inviting shareholders wishing to Underwrite to cover unsubscribed shares.**

The Board of Directors of Gulf Stone Company decided in the meeting held on June 26, 2022 to increase the capital of the company by OMR 500,000 to fulfil the working capital requirement due to financial situation of the company and as per Article 147 of the Commercial Companies Law no 18/2019.

Shareholders who wish to underwrite to cover unsubscribed shares, requested to send an official letter to the company's management within 21 days from the date of this disclosure.

The last day to send the request will be on July 17, 2022 at 4:00pm.

For GULFSTONE COMPANY SAOG



Authorized Signatory

